
HOLLUF PILE SKOLE
Nøglens Kvarter 10 • 5220 Odense SØ

Telefon 63 75 06 00
E-mail: Holluf-Pile-Skole.buf@Odense.dk

Referat af bestyrelsesmøde på Holluf Pile Skole
Den 11. maj 2021

Mødedeltagere: Jens Haugstrup Andersen, Jannie Langhorn Brock, Mette Blæsbjerg Nielsen,
Mohammed Bibi, Ritt Kristensen,
Afbud fra: Asbjørn Lyse, Karen Kjær Larsen, Lars Fribo, Christian Schlette
Mødeleder: Jens Haugstrup Andersen
Referent: Ritt Kristensen

1) Godkendelse af dagsorden
ad 1) Dagsorden godkendes

2) Godkendelse af referat fra sidste møde
ad 2) Referat udsendes via Aula til medlemmer, før det lægges på hjemmesiden.

3) Ledelsen informerer v/ skoleleder, Mohammed Bibi
ad 3) Orientering om skole

- Den nyeste del af genåbningen: Alle børn er tilbage, så de er i skole alle dage. Vi
arbejder ud fra nødbekendtgørelse og dermed nedsatte skoletid frem til sommerferien.
Den yderligere genåbning stiller krav til en øgning af testkapaciteten, hvilket der ikke
er udsigt til pt. Vi vil også fremadrettet have testpersonale på skolen en gang/uge.

- Skolen er midt i ansættelsen af to lærere samt en souschef.
- Skoleårets planlægning skrider fremad; lærernes nye arbejdstidsaftale er

gennemarbejdet med personalet og integreret i kommende skoleårs planlægning.
Arbejdstidsaftalen indeholder krav til skolens ledelse om mere transparens i lærernes
arbejdstid. Ledelsen har derfor i en skoleplan beskrevet denne samt skolens
pædagogiske udviklingsarbejde for kommende år.

- Fagfordelingen er på plads.
- Skemastrukturen næste skoleår indeholder et læsebånd på 30 min. /dag på alle

årgange 2.-9. årg.
- Det skal diskuteres i skolebestyrelsen, hvordan ideen om lejrskoler skal udmøntes

fremadrettet.
- Der er en bekymring for trafiksikkerhed omkring skolen i forbindelse med

skolestarten om morgenen og skoleslut om eftermiddagen. Skolen overvejer
forskellige tiltag herunder skolepatrulje, inddragelse af elevrådet. Punktet skal på
skolebestyrelsens kommende møde.



4) “Forældresamarbejde”
ad 4) Der blev på sidste møde nedsat en arbejdsgrupper, der ikke har haftmulighed for at
mødes endnu. Derfor udskydes punktet til næste møde.

5) Promovering af skole/SFO
ad 5)
Der blev på sidste møde nedsat en arbejdsgrupper, der har haft mødtes en gang. Kort
opsummering af dette møde: Fokus på at få den gode historie om skolen til at leve i
lokalområdet. Bestyrelsen ønsker at være en del af dette arbejde, men det kræver indsigt i
skolens aktivitets”årshjul”. Skolens ledelse udarbejder et sådant.
Derfor udskydes punktet til næste møde.

6) Evt.
Ad 6)

- DLF har udsendt brev til bestyrelsen samt ledelsen i forbindelse med kommende
kommunalvalg med ønske om at sætte fokus på kommunens finansiering af
folkeskolen.

- Samtale om coronanedlukningens konsekvenser for elever/personales læring og
trivsel følger.


